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Palloiluhallissa on suoritettu yhdyskuntatoimen puolesta tiloihin liittyviä
muu tos töi tä vuosina 2017–2019. Aiheeseen liittyvää keskustelua käytiin
LIIKL 14.2.2017 § 11 sekä LIIKL 22.3.2017 § 16. Tällöin päätettiin mm. ir ti-
sa noa kaikkien palloiluhallissa toimivien järjestöjen erillissopimukset liittyen
va ras to-, toimisto- tai muihin nimikkotiloihin sekä päätettiin jakaa tilat uu-
des taan mahdollisimman tasavertaisesti lajien erityispiirteet, toiminta ja tar-
peet huomioiden remontin valmistuttua. Todellisuudessa irtisanotuiksi tu li-
vat vain ne tilat, joihin kohdistui muutostöitä. Tällaisia tiloja olivat Lions Clu-
bin varasto sekä kaikki tunnelinpuoleisen sisäänkäynnin lähellä si jait se vat
verkkovarastot mukaan lukien golf-simulaattorille myönnetty va ras to ti la.

Palloiluhallin tiloihin liittyvät muutostyöt on nyt saatu päätökseen ja ti la ja koa
tulisi tarkastella kokonaisuutena uudestaan. Palloiluhallissa sijaitsevia va-
ras to-, toimisto sekä sosiaalitiloja on tällä hetkellä seuraavasti
(oheismateriaalina poh ja pii rus tus, vain valiokunnan jäsenille):

- 2 kpl sosiaalitiloja/keittiöitä,
- 1 kpl ikkunallinen toimisto (käsipallon käytössä),
- 1 kpl ikkunaton toimisto (salibandyn käytössä),
- varastotiloja,
- 1 kpl neuvotteluhuone.

Palloiluhallia käyttävät pääasiassa paikalliset seurat 3 kpl (GrIFK sa li ban dy,
GrIFK käsipallo sekä telinevoimisteluseura GGF) sekä päiväaikaan kou lu-
lai set ja varhaiskasvatuksen ryhmät. Jokaisella lajilla on omat tar peen sa
liittyen toimisto- ja varastotiloihin.

Pallohallin pääkäyttäjiltä tiedusteltiin sähköpostitse mielipiteitä seuraaviin
ky sy myk siin:

- Onko heillä tällä hetkellä riittävästi varastotilaa?

- Sijaitsevatko varastotilat toiminnan kannalta järkevästi? Jos ei, toi-
vot tiin konkreettisia muutosehdotuksia.

- Mitä muita tilatarpeita käyttäjillä on, onko heillä mahdollisia rat kai su-
eh do tuk sia tilajakoon?

- Miten käyttäjät toivoisivat, että uusia tiloja hyödynnettäisiin? Uusia ti-
lo ja ovat yksi sosiaalitila sekä kaksi pientä varastoa.

Toiveet tilojen hyödyntämisestä jakaantuivat seuraavasti:



Salibandyn kommentit ja toiveet

- Varastotilaa on riittävästi, mutta ei liikaa. Tilat sijaitsevat toiminnan
kan nal ta järkevästi eli ei muutostoiveita.

- Mikä on kiipeilytilan tarve / tilankäyttö. Salibandy tukee voimakkaasti
si tä, että tämän tilan käyttöä arvioitaisiin kriittisesti ja siitä voitaisiin
muun taa varasto-, oheisharjoittelu ja esim. fysiohuonetilaa. Jos siel-
lä on kiipeilykäyttöä, niin tilaa toivotaan kiipeilyyn sekä edellä mai nit-
tui hin tarpeisiin sopivaksi.

- Keittiölliseen sosiaalitilaan (uusi keittiö) toivotaan mahdollisuutta
käyt tää hellaa, uunia, mikroa yms. Käytöstä ollaan valmiita mak sa-
maan, tämä tukisi pelaajia, joukkueita sekä muita toimihenkilöitä
(esim. kahviojärjestelyt).

- Yleisenä kommenttina toivotaan kaupungin selvittävän mah dol li-
suuk sien mukaan uuden riittävän ison sisäliikuntatilan han kin taa/ra-
ken ta mis ta.

Voimistelijoiden kommentit ja toiveet

- Lisää tilaa tarvitaan salin viereen tai mahdollisuus nostaa isot matot
sei näl le/kat toon. Salin yhteydessä oleva varasto on toiminnan nä kö-
kul mas ta järkevä, ongelmana on tilan pienuus. Voimistelijat esittävät
toi veen, että kiipeilytilan käytävästä tehtäisiin heille pieni lisävarasto.
Kak kos va ras to (punttisalin vieressä) on riittävän iso - siellä va ras toi-
dut matot yms. säilyvät ehjinä, kun niitä ei tarvitse pakata liian pie-
neen tilaan.

- Sosiaalitilan keittiötä (uusi keittiö) toivotaan yhteiskäyttöön esim.
eväi den lämmittämistä varten. Yhtä uusista varastoista esitetään
seu ro jen yhteiskäyttöön fysioterapeutin/hierojan tarpeisiin. Voi mis te-
li joil la käy fysioterapeutti noin pari kertaa kuussa ja yhteiskäyttöinen
hie ron ta huo ne palvelisi tätä tarkoitusta.

- Yleisenä kommenttina voimistelijat nostavat tässä yhteydessä esiin
myös harjoitustiloihin liittyvän tilapulan, joka vaikuttaa vahvasti las-
ten harjoitteluun. Tarvitsisimme telinevoimistelulle kokonaan oman
sa lin. Ratkaisuehdotukset ovat tällä hetkellä jäissä.

Käsipallon kommentit ja toiveet

- Varastotilaa on sopivasti ja tilat sijaitsevat toiminnan kannalta jär ke-
väs ti, ei muutostoiveita.

- Käsipalloilijat allekirjoittavat voimistelijoiden esityksen sosiaalitilan ja
va ras to huo neen ideoista.

Liikuntapalvelut ehdottaa, että edellä selvitetyn perusteella pallohallin uusi
keit tiö ti la annetaan kolmen pallohallin pääkäyttäjän (GrIFK salibandy,
GrIFK käsipallo sekä telinevoimisteluseura GGF ) käyttöön. Lisäksi lii kun ta-



pal ve lut ehdottaa, että toinen uusista varastoista annetaan seuroille yh teis-
käyt töön ns. hierontahuoneeksi. Tiloista ei peritä vuokraa, mutta seurat
hoi ta vat itse tilojen kalustuksen sekä siivouksen. Liikuntapalvelut selvittää
yh teis työs sä tilakeskuksen kanssa voimistelijoiden varastotarpeisiin liittyvät
ky sy myk set lisätilasta.

Sivistystoimenjohtaja:
Pallohallin uusi keittiötila annetaan kolmen pallohallin pääkäyttäjän (GrIFK
sa li ban dy, GrIFK käsipallo sekä telinevoimisteluseura GGF ) käyttöön. Li-
säk si yksi uusista varastoista annetaan edellä mainituille seuroille yh teis-
käyt töön ns. hierontahuoneeksi. Tiloista ei peritä vuokraa, seurat hoitavat
it se tilojen kalustuksen sekä siivouksen. Liikuntapalvelut selvittää yh teis-
työs sä tilakeskuksen kanssa voimistelijoiden varastotarpeisiin liittyvät ky sy-
myk set lisätilasta.

Päätös:
Päätösehdotus hyväksyttiin.


